
 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 



 

 

Možnost pro vaši zpětnou vazbu, cokoliv směrem k oddílu, trenérům a nebo jakýkoliv 

vzkaz. Vaše názory vždy uvítáme. 5 odpovědí 

Jen jedno velké díky, za to co pro naše děti děláte, a že s nimi máte trpělivost. 

 

Je velká škoda, že chybí trenéři :-( Rody je super, ale bylo by lepší, kdyby byli alespoň 2-3 :-) 

 

Bez merche nikam nejdu 🤣 mikinu, tričko, tílko 🤣 

 

Moc děkujeme za možnost hrát florbal, Petra to dost bavilo, mě jako rodiče také. Vím, že nebyl žádný 

super hráč, ale bavilo ho to a parta byla dobrá. Pak se ale něco změnilo, snad nálada v týmu po jeho 

zdravotní pauze. Měl trochu problémy s přístupem pár kluků k němu, tak to asi hrálo roli. Každopádně z 

mé strany rodiče nemám naprosto žádné připomínky. 

 

Moc vám děkujeme,za to,co pro naše děti děláte 

 


